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Vd hänvisade till ärende 4.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Förslaget till budgetinriktning för 2023 till 2025 godkänns. 

 

Särskilt uttalande från Karin Gustafsson m fl. (S) och Maria Hannäs (V) anmäldes enligt följande.  

 
Förslaget som redovisas innehåller målsättningen om en påbörjad nyproduktion om ca 200 bo-

stadslägenheter per år. Detta i en tid då bostadsbristen och bristen på hyresrätter i Stockholm är 

akut. Målsättningarna för de allmännyttiga bolagen bör öka snarare än minska. Inför kommande 

treårsperiod bör allmännyttans produktionsmål höjas till 1500 – 2000 lägenheter per år. Genom att 

bygga fler hyresrätter kan segregationen minskas och de övergripande målen om en sammanhållen 

stad uppnås. Vi konstaterar att bolagets ekonomi är god och att fortsatta investeringar för fastig-

hetsutveckling är lönsamma, varför vi inte kan se några godtagbara skäl till att inte höja målet för 

antalet påbörjade lägenheter.  

 

När de allmännyttiga bostadsbolagen genomför ombildningar av beståndet försvagas hyresrättens 

roll i Stockholm. Det är oförsvarbart med hänsyn till stadens bostadsförsörjningsansvar att ombilda 

befintliga hyresrätter som har lägre hyror än vad nyproduktion kan åstadkomma.  

 

Vi ser fortsatt allvarligt på om bolaget kommer att få tillräckligt med markanvisningar som behövs 

för att ens klara de nu låga målen för nyproduktionen. Bolaget avser att arbeta aktivt för att få nöd-

vändiga markanvisningar, men det krävs också att exploateringsnämnden möter upp och tillgodo-

ser behovet av ordentliga projektportföljer. Detta gäller inte minst i byggandet för lägre hyreskost-

nader genom stockholmshusen. Det är allvarligt att bolaget i år inte erhållit några markanvisningar. 

Det är oerhört viktigt att allmännyttan kan hålla en hög och jämn byggtakt oavsett konjunktur för 

att allas rätt till ett hem ska tillgodoses.  

 

Slutligen noterar vi att frågan om att ersätta skyddsrum i planarbetet tas upp inom ett av inrikt-

ningsbesluten. Det är positivt att bolaget investerar i skyddsrum i nyproduktionen, och vi ser också 

behov av att kartlägga kostnaderna för att tillgänglighetsanpassa befintliga skyddsrum. 

 

 

§ 5  Styrelsens arbetsordning jämte Vd-instruktion 

Vd hänvisade till ärende 5.  

 
Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. Styrelsens arbetsordning jämte VD-instruktion inklusive instruktion för delegation, attest och 

utanordning enligt bilagor antas 

 

 

§ 6 Anmälan av Klimatanalys och Energicentrums årsrapport 2021 

Vd hänvisade till ärende 6. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. att till protokollet anmäla Klimatanalys och Energicentrums årsrapport. 


